

# 安远精密电阻 盛雷城线绕电阻 绕线精密电阻

产品名称	安远精密电阻 盛雷城线绕电阻 绕线精密电阻
公司名称	盛雷城精密电阻（江西）有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房
联系电话	13798596435 13798596435

## 产品详情

随着生产规模的不断扩大，盛雷城精密电阻有限公司2010年通过招商引资的方式在江西省赣州市经济开发区购得50亩地，建立了精密电阻的生产基地，工厂配备了先进的生产设备和检测设备，致力于电阻产品的研发、生产、销售和服务，生产的精密电阻种类多，精度高、温度系数低、具有高稳定性和高可靠性的特点，包括EE、UPR、UPRNS、TC、RX等系列电阻。

With the expansion of production capacity , Thunder Precision Resistors own 50mu in Economic Development Zone of Ganzhou City , Jiangxi Prov.by the way of attracting investment in 2010.We build production base of high precision resistors.The factory allocated manufacture and inspection equipments , professional commitment to R & D , 大功率精密电阻 , production and sales and services of resistance products , the resistors have characteristics with many types , high precision , low temperature coefficient , high stability and high reliability , including EE , UPR , UPRNS , TC , RX series etc.

盛雷城依托人才优势，重视产品的开发和技术，在精密电阻产品的精度、稳定性、温度系数以及特殊行业的应用上均有独到的优势，另外针对客户的个性化需求，公司有极强的反应能力，安远精密电阻，及时提供有针对性的产品，满足客户的需求。公司生产的高精密模压电阻具有精密高温温度系数低稳定性性能好等特性。

High stability , high reliability , ultra high precision , lower TCR.these are all the characteristics of the mold type resistors which manufactured by Thunder Precision Resistors , also called black resistors , 绕线精密电阻 , EE resistors.Thunder Precision Resistors adopted advanced production process and material from European and American. We provide high requirements EE series of mold type resistors which also named black resistors with high

stability and reliability and very lower TCR. for high precision instruments and precision electronic balance weighing apparatus and other production enterprises.

盛雷城精密电阻有限公司具备一整套完备的生产流程，先进的生产工艺及检测设备。目前公司通过了ISO 9001，TUV认证等，建立健全了产品质量管理系统，在珠三角和长三角设立了办事处。20多年来，分压精密电阻，公司充分发挥产品优良、价格合理、交货及时等销售优势，为广大用户提供规格齐全的产品。

Thunder Precision Resistors has a complete set of production processes , advanced production technology and inspection equipments.Our company has passed ISO9001 , TUV certification and established and improved product quality management system , set up affair office in Pearl River Delta and Yangtze River Delta. More than 20 years , the company gives full y to the advantages of good products , reasonable prices , prompt and delivery and other sales advantages to provide users with complete specificati of the products.

安远精密电阻-盛雷城线绕电阻-绕线精密电阻由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。行路致远，砥砺前行。盛雷城精密电阻（江西）有限公司致力成为与您共赢、共生、共同前行的战略伙伴，更矢志成为电阻器具有竞争力的企业，与您一起飞跃，共同成功!